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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

3030 

Vragen van de leden Van Toorenburg en Koppejan (CDA) aan de ministers 
van Justitie en van Economische Zaken over het aantal winkeldiefstallen dat 
vorig jaar sterk gestegen is (ingezonden 16 juli 2010). 

Mededeling van minister Hirsch Ballin (Justitie) (ontvangen 6 augustus 
2010). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat het aantal winkeldiefstallen vorig 
jaar sterk gestegen is?1 

Vraag 2
Kloppen de feiten in dit bericht? Zo ja, wat is uw oordeel hierover? 

Vraag 3
Volstaan de huidige mogelijkheden om winkeldiefstal aan te pakken? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen de sancties die momenteel voor winkeldiefstal kunnen 
worden opgelegd? Zijn deze voldoende afschrikwekkend om het stijgende 
aantal winkeldiefstallen te beperken? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van de leden Van Tooren-
burg en Koppejan (CDA) aan de Minister van Justitie en de Minister van 
Economische Zaken inzake het aantal diefstallen dat vorig jaar sterk gestegen 
is (16 juli 2010) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden beant-
woord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. Ik streef 
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 www.telegraaf.nl d.d. 14 juli 2010 «Winkeldiefstal gestegen».
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